
Møtetidspunkt Tirsdag  

Møtested Scandic Victoria Hotel 

Møteleder President Ragnhild Falkenberg 

Antall m gjester 
og observatører 

Vel 30 

Orienteringer • Ragnhild Falkenberg informerte om at Aril Bjørkøy er alvorlig syk, og at Sven 
Bergum tar over som leder av PR- og kommunikasjonskomiteen. 

• Margit Bjugstad presenterte Vidar Søyseth som ny hospitant i klubben. 

• Lars Hanstad er engasjert i et hytteprosjekt i Minnesota i USA, og ble i 
sommer invitert til Ely Rotaryklubb sammen Audun Skattebo fra Tinde hytter, 
der han fikk overrakt klubbens vimpel til Lillehammer Rotaryklubb, som han 
overrakte til presidenten. 

• Lillehammer Rotaryklubb har fått diplom fra RI for god måloppnåelse forrige 
Rotaryår.  

  

Hovedtema Presidentens møte 

Foredragsholder Ragnhild Falkenberg 

Kort om 
foredraget 

Ragnhild Falkenberg, ønsket oss velkommen til sitt første møte som president med 

litt blandede følelser; Klarer jeg dette i tillegg til full jobb og litt skranten helse - jeg tar 

over stafettpinnene etter Thor Svegården, og det kan på visse områder føles som å 

hoppe etter Wirkola.  

Men nå tar jeg sats øverst i bakken, og håper jeg at jeg ikke lander på kulen, men at 
jeg kommer meg et stykke ned i unnarennet med noenlunde greie stilkarakterer, sa 
bl.a Ragnhild i sin innledning. Presidenten ga oss en strukturert presentasjon av de 
viktigste og overordna føringene for dette Rotaryåret, herunder de viktigste 
satsningsområdene og våre mål og ambisjoner. 
Verdenspresident Stephanie Urchick har satt «The Magic of Rotary» som tema Rotari 

dette året. Vi endrer ingenting med morsomme ord, skriver hun, men det er opp til 

oss å skape «The magic of Rotary» gjennom hvert prosjekt vi gjennomfører og hver 

krone vi gir. Vennskap, fellesskap, samarbeid, latter, en kaffe sammen, dele ut vann 

til en som løper birken. For vår klubb betyr Rotarymagien å spre budskapet om hva 

Rotary er og gjør, og dette henger godt sammen med Rotarys formål, nemlig Service 

above self, eller omtanke uten baktanke. Gjøre ting som ganger andre. 

Ragnhild avsluttet sin orientering med sine forventninger til medlemmene, bl.a. 

- fortsetter å møte opp på klubbmøter, det er dere flinke til, og dere er 
engasjerte på møtene. 

- møter på komitemøter eller i det minste melder forfall til komiteleder, 
dersom dere er forhindret.  

- Gi beskjed dersom du vil ha lengre fravær fra møtene våre. 
- fokusere noe mer på Rotry på møtene våre, slik at vi til enhver tid husker at 

det faktisk er Rotary vi er medlem av.  

Referent Jørgen Skaug 

Neste møte Mandag 26. august kl. 1745 på Energisenteret, Hunderfossen 

 


